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صفحه شهردار منطقه 9 شیراز خبرداد؛

ساماندهی معابر شهری در جهت تکمیل زیرساخت ها و مبلمان شهری 
منطقه  سطح  در  شهری  معابر  ساماندهی  از  شیراز   9 منطقه  شهردار 
خبرداد و گفت: این اقدام در جهت تکمیل زیرساخت ها و مبلمان 

شهری نقش بسزایی خواهد داشت.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شهرداری منطقه 
9 شیراز عبدالصالح رستم زاده  اظهار کرد: ساماندهی معابر شهری 
بسزایی  نقش  شهری  مبلمان  و  زیرساخت ها  تکمیل  جهت  در 
فرش  موزاییک  و  ساماندهی  پروژه  افزود:  داشت.وی  خواهد 

از  یکی  مهران  شهر  سطح  خیابان های  و  بلوارها  پیاده روها،  معابر، 
واحد  توسط  که  است  شهرداری  در  شهری  مدیریت  ضرورت های 
برای  اینکه  بیان  با  است.شهردار   شدن  اجرایی  حال  در  عمران 
در  تسهیل  و  تسریع  و همچنین  معابر شهری  زیباسازی  و  بهسازی 
از قبیل موزائیک فرش  عبور و مرور شهروندان پروژه های عمرانی 
معابر، ترمیم و جدول گذاری و عملیات اجرایی بهسازی و آسفالت 

معابر شهری در حال اجرایی شدن است.

رئیس سازمان ساماندهی مشاغل شهری و فرآورده های 

کشاورزی شهرداری شیراز خبر داد؛

آغاز بهره برداری از ۵ پروژه طرح عمرانی 

در میدان مرکزی میوه و تره بار
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خبـر

جهاد کشاورزی فارس میزبان سفیر سبز ایران شد 

شهردار کلانشهر شیراز در منطقه دو مطرح کرد؛

اجرای پروژه های متنوع برای رفاه حال 

شهروندان و کاهش آسیب های اجتماعی 

در منطقه دو 

رئیس شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی استان فارس خبرداد؛

اجرای برنامه های دهه فجر امسال 

با محوریت نشاط اجتماعی 

سرپرست اداره کل سیاسی، انتخابات و تقسیمات کشوری استانداری فارس:

انتخابات و تقسیمات کشوری  سرپرست اداره کل دفتر امور سیاسی، 
استانداری فارس گفت: شاید به جرأت بتوان گفت که یکی از مهم ترین 
محورهای توسعه در کشورهای دنیا، نیرو و سرمایه انسانی است. اعتبار 

هر کشوری به دانشگاه آن کشور است.
استانداری  رسانی  اطلاع  پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
جدید  و  قدیم  رؤسای  معارفه  و  تودیع  آئین  در  علوی  کمال  فارس؛ 
با  فارس  پهناور  و  زرخیز  استان  کرد:  بیان  شیراز   صنعتی  دانشگاه 
داشتن ۱۵۲ مرکز علمی و دانشگاهی با ۱۷۲ هزار دانشجو یک ظرفیت، 

پتانسیل و قابلیت بسیار بالایی است.
 وی با تأکید بر اینکه دانشگاه صنعتی شیراز در بین دانشگاه های دنیا و 
ایران رتبه و جایگاه علمی بالایی دارد، گفت: رتبه نخست به کارگیری 
از آن دانشگاه  فارغ التحصیلی  از  به تحصیل دانشجویان پس  اشتغال  و 
صنعتی شیراز است، که قطعاً اساتید و هیئت علمی توانسته اند دانشجویان 
فرهیخته ای را تربیت کنند و تأثیر مستقیمی بر اشتغال دانشجویان داشته 

باشند. 
 علوی با بیان اینکه فصل تغییر است، گفت: دولت چهاردهم با تکیه بر 
دانشگاه  اساتید  ظرفیت  از  استفاده  ویژه  به  کارآمد  و  نخبه  نیروهای 
فعالیت می کند و در جهت رفع بسیاری از محدودیت های اعمال شده 

برای دانشجویان و برگشت دانشجویان ستاره دار تلاش می کند.
مهم ترین  از  یکی  که  گفت  بتوان  جرأت  به  شاید  داد:  ادامه  وی   
است.  انسانی  سرمایه  و  نیرو  دنیا،  کشورهای  در  توسعه  محورهای 
اعتبار هر کشوری به دانشگاه آن کشور است؛ مبدأ و مقصد بسیاری 
و  دانشجویان  با  ما  اما  دانشگاه هاست،  سمت  به  اساتید  و  نخبگان  از 
نخبگان خود چه کردیم که امروز این همه هزینه و زحمت برای برخی 

از ثمره دانشجویان  باید  به هدر رفته است؟ روزی که  از دانشجویان 
کشورمان بهره ببریم، میوه زحمات و هزینه هایمان را کشورهای دیگر 
می چینند. قطعاً باید بازنگری هایی در شیوه برخورد با دانشجو و اساتید 

صورت بگیرد.
 سرپرست اداره کل دفتر امور سیاسی، انتخابات و تقسیمات کشوری 
برداشته  باید  دانشگاه  بر  افزود: شرایط سخت حاکم  فارس  استانداری 
سیاسی  مجموعه  رویکرد  و  نگاه  شود.  تلطیف  دانشگاه  فضای  و  شده 
علمی،  مراکز  با  دانشگاه  پیوند  که  است  این  فارس  استان  در  دولت 
اجتماعی، فرهنگی و سیاسی یک پیوند ناگسستنی باشد تا بتوان کشور 

اسلامی را از این شرایط و از این بحران امروزی نجات داد.
به حضور مردم در  اشاره  با  از سخنان خود   علوی در بخش دیگری 
انتخابات اخیر بیان کرد: صندوق رأی نشان می دهد که فاصله با مردم 
زیاد شده است، اما اساتید می توانند با راهکارها و اظهارنظرهای خود 
این فاصله را کم کرده و مردم را نسبت به دولت علاقه مند کنند. طول 
دوران مسئولیت مسئولان گذرا است، لذا باید فرصت را برای خدمت 

به مردم غنیمت شمرد.

شورای اسلامی شهر صدرا در ادامه بررسی لایحه عوارض شهرداری این 
شهر درخصوص تعیین کرایه حمل و نقل عمومی تصمیم گیری کرد.

 به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شورای اسلامی شهر 
صدرا روح الله شجاعیان، رئیس شورای اسلامی شهر صدرا دراین باره 
گفت: با نظر کمیسیون برنامه و بودجه حمل و نقل عمومی شهر صدرا 
در سال جاری کاملًا رایگان اعلام شد، اما با توجه به محدودیت های 
ماندن  باقی  رایگان  بر  نظر کمیسیون  نقل،  و  بودن حمل  بر  و هزینه 
خطوط داخلی و اخذ کرایه توسط خطوطی که در محدوده خارج شهر 
خدمات می دهند، در سال آینده قرار داشت که با نظر اکثریت اعضا 

به تصویب رسید.
شجاعیان افزود: با تصمیم شورا و برای جلوگیری از شوک اجتماعی و 
همچنین حمایت از دانش آموزانی که برای رفت و آمد از سرویس حمل 
و نقل عمومی داخلی صدرا استفاده می کنند، مقرر شد مینی بوس های 
می کنند،  خدمات رسانی  صدرا  شهر  داخلی  خطوط  در  که  عمومی 
همچنان به صورت رایگان به فعالیت خود ادامه دهند اما اتوبوس های 
و  رفت  در  نیز  شهر  محدوده  از  خارج  در  که  عمومی  نقل  و  حمل 
 آمد هستند سال آینده رایگان نبوده و از مسافران کرایه اخذ خواهد 

شد.
به گفته او نرخ کرایه هنوز تعیین نشده و در کمیسیون حمل و نقل با 

جلسات کارشناسی مشخص خواهد شد.
اینکه  به  توجه  با  کرد:  بیان  صدرا  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
از  بیشتر پوشش می دهند،  مینی بوس های عمومی فاز ۲ شهر صدرا را 

شهردار خواسته شد این ناوگان داخلی را در سطح فاز یک نیز گسترش 
داده تا همزمان به صورت عادلانه به تمام شهر خدمات ارائه شود.

صدرا،  شهر  جمعیت  گرفتن  نظر  در  با  کلی  بطور  اینکه  بیان  با  وی 
داریم،  بوس کم  مینی  و  اتوبوس  از  اعم  نقل عمومی  و  وسایل حمل 
توسط  و  گذشته  سنوات  در  که  بوس هایی  مینی  اعظم  بخش  گفت: 
مدیران سابق خریداری شده، از رده خارج شده و نیاز به تعمیر دارند. 
از ۲۰ دستگاه مینی بوس های سنوات گذشته ۵ دستگاه در دست تعمیر 
و بازسازی است و تنها ۵ دستگاه فعال و در حال خدمات رسانی است. 
دستگاه   ۵ حاضر  حال  در  گفت:  صدرا  شهر  اسلامی  شورای  عضو 
مینی بوس سنوات گذشته، دو دستگاه ون و ۵ مینی بوس نسل جدید در 
شهر فعال هستند و مجموعاً حدود ۱۲ مینی بوس در حال خدمات رسانی 

هستند که همچنان در سال آینده رایگان خواهند بود.
همراهی  با  نیز  جدید  بأس  میدل  دستگاه  هشت  افزود:  شجاعیان 
شهرداری شیراز خریداری شده و پس از تحویل به خطوط حمل و نقل 

عمومی تزریق می شود.

استاندار فارس تاکید کرد؛

ضرورت ساخت کتابخانه مرکزی در شهر شیراز 

بر  فارس  استاندار  کشور،  عمومی  کتابخانه های  انجمن  با  درجلسه 
فضاهای  توسعه  و  مطالعه  سرانه  افزایش  برای  برنامه ریزی  ضرورت 

فرهنگی فارس تاکید کرد.
استانداری  اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
شهردار  عمومی،  کتابخانه های  انجمن  اعضای  جلسه  این  در  فارس، 
و  دیدار  فارس  استاندار  با  معاونان  دیگر  و  ارشاد  مدیرکل  شیراز، 
گفت وگو کردند؛ حسینعلی امیری با بیان این که بخش قابل توجهی 
و  مجازی  فضای  اگرچه  می دهد، گفت:  کتاب شکل  را  فرهنگ  از 
ابزارهای دیجیتال امروزه بخش های متعدد زندگی بشر را تحت تأثیر 
کرده  حفظ  را  خود  اعتبار  و  جایگاه  همچنان  کتاب  اما  داده،  قرار 
و حتی در کشورهایی که خاستگاه تکنولوژی و فناوری های مدرن 

هستند، ابزارهای دیجیتال جایگزین کتاب نشده است.
امیری با اشاره به این که فارس استانی فرهنگی و دانشگاهی است، 
بین المللی  فرهنگی  مناسبات  در  شیراز  شهر  و  استان  این  جایگاه  به 
اشاره کرد و گفت: در عرصه بین المللی استان فارس و شهر شیراز 
به دلیل پیشینه تمدنی و ادبی و فرهنگی جایگاه ویژه ای دارند و این 
به دلیل پایه و اساس فرهنگی است که این استان دارد. وی افزود: 
در کنگره ۱۵ هزار شهید استان فارس، بخش قابل توجهی از سخنان 
مقام معظم رهبری )مدظله العالی( در ارتباط با استان فارس، به فرهنگ 

اختصاص داشت.
*کتابگذشتهرابهحالوحالرابهآیندهوصلمیکند

استاندار فارس، با تاکید بر اهمیت کتاب و کتابخوانی در آموزه های 
وصل  آینده  به  را  حال  و  حال  به  را  گذشته  کتاب  گفت:  اسلامی 
و  حال  اوضاع  تحلیل  و  تاریخ  دانستن  کتاب  بدون  و  می کند 
که  روست  این  از  افزود:  وی  بود.  نخواهد  ممکن  آینده  پیش بینی 
پیش از ساختمان سازی و تجهیز کتابخانه ها باید فرهنگ کتاب خوانی 
و  کودکان  هدفمان  جامعه  ویژه  به  کنیم  تلاش  و  کنیم  نهادینه  را 
نوجوانان باشند چرا که عمده کتابخوان ها از کودکی با کتاب آشنا 

شده و انس گرفته اند.
با  کردن  کار  و  علم  دنیای  امروز  دنیای  که  این  بیان  با  امیری 
شاخص هاست اظهار داشت: توصیف مسائل لزوماً به معنای توفیق در 

حل آن ها نیست و بایستی با بررسی دقیق، نقاط و ضعف و قوت را 
شناسایی و نقطه عزیمت را معین کرد.

مشخص  استان  در  مطالعه  سرانه  باید  دقیق  مطالعات  با  افزود:  وی 
و  ایشان  سن  و  کتاب خوانان  علاقه  مورد  موضوعات  برای  و  شود 
متناسب سازی محتوا برنامه ریزی شود و همچنین توزیع کتابخانه ها در 

استان متناسب با نیاز مناطق مختلف انجام گیرد.
امیری با بیان این مطلب که بافت عشایری استان فارس بخشی قابل 
توجه است، اظهار داشت: در نتیجه اقدامات مفید مرحوم بهمن بیگی 
شاهد این بودیم که جامعه عشایری فارس، قضات، پزشکان، مهندسان 
و معلمان قابلی را به کشور تقدیم کرد که این نشان دهنده استعدادهای 
فراوانی است که در جامعه عشایری وجود دارد و سرمایه گذاری بر 
روی آن ها می تواند منشأ اثر باشد فلذا تجهیز کتابخانه های عشایری 

باید با قوت انجام شود.
نماینده عالی دولت در استان فارس با اشاره به ویژگی های فرهنگی 
شهر شیراز بر ضرورت ساخت کتابخانه مرکزی در این شهر تاکید 
و با توجه به اعلام آمادگی شهردار شیراز برای تأمین بخشی از منابع 

مالی، دستور ساخت این کتابخانه را صادر کرد.
برای  باشکوه  بنای  یک  ایجاد  ضرورت  بر  همچنین  امیری  دکتر 
کتابخانه مرکزی تاکید و خاطرنشان کرد: معماری نماد هویت جوامع 
است و در تمام دنیا اماکن فرهنگی بناهای فاخری دارند که نشانگر 
کتابخانه  برای  است  شایسته  لذا  است  منطقه  آن  فرهنگ  و  تاریخ 
مرکزی شیراز نیز یک بنای فاخر و جذاب که درخور نام این شهر 

فرهنگی باشد، احداث گردد.


